

## World Wine Tour by the Wine Gallery Hosted by The Wine Gallery by ASC Fine Wines

ASC Fine Wines' "World Wine Tour by the Wine Gallery" invites you on a tasting journey through some of the world's most famous wine producing regions – from Bolgheri and Friuli in Italy, to France's Côte Du Rhône, to the New World wine regions of sunny Napa Valley in California USA and Australia's most southwesterly point at Margaret River.

ASC Fine Wines will feature premium wines from star wineries including -

- Vega-Sicilia, Spain: This winery is considered by many to be the "Lafite of Spain", producing the most valuable wine from the Iberian Peninsula. Its Vega-Sicilia Reserva Especial NV (2011 release) received 99 points from renowned critic Robert Parker, while Vega Sicilia Unico scored the maximum 5 Stars in Decanter Magazine.
- E. Guigal, France: Under its wine producer, Marcel Guigal, the winery rose to international fame with its many fine wines including the Côte-Rôtie range. Robert Parker claimed that "In the past 26 years (of wine tasting), I have never seen a producer so fanatical about quality as Marcel Guigal." Apart from the Côte-Rôtie, the winery will also pour its highly acclaimed Hermitage Rouge "Ex-Voto" 2006 (RP 98).
- Tenuta dell'Ornellaia, Italy: A "Super Tuscan" icon with its flagship wine Ornellaia 2009 (RP 97), this estate prides itself on its passion and dedication, coupled with its unique terroir and an extraordinary microclimate. The winery has been recognized as one of the most important estates in the world.
- Cardinale, California, USA: Cardinale creates a single wine from each vintage, making the wine a limited-production. The fine wine tasting session provides a precious and unique opportunity for wine lovers to taste the Cardinale Cabernet Sauvignon 2008 (RP 96).
- Leeuwin Estate, Australia: Wine lovers can discover the vineyard's famous"Art Series Chardonnay" which has been described by wine critic James Halliday as "Australia's finest example" of Chardonnay (WS 96). The newly released 2008 "Art Series Cabernet Sauvignon" recently received Decanter Magazine's Outstanding Award and will also be available to taste.

The "World Wine Tour by the Wine Gallery" will be held from 11:00am-1:00pm, 10 November (Saturday) at Fine Wine Tasting Area, Hall 3E Concourse, Hong Kong Convention and Exhibition Centre. By ticket admission at HK\$500 per person. Limited seats only. Ticket holders of "World Wine Tour by the Wine Gallery "can also visit the Hong Kong International Wine and Spirits Fair taking place on the same day.



## World Wine Tour by the Wine Gallery 主辦單位: The Wine Gallery by ASC Fine Wines

由The Wine Gallery by ASC Fine Wines 舉辦的 World Wine Tour by the Wine Gallery 將會帶領參與者的味蕾走遍全球葡萄酒區 — 由意大利的Bolgheri 及Firuli,到法國的 Côte Du Rhône至新世界的美國納帕山谷(Napa Valley)及澳洲西南之端的瑪格麗特河 (Margaret River)。

ASC Fine Wines 帶來的星級酒莊包括一

- Vega-Sicilia(西班牙): 此酒莊被譽為西班牙的拉菲(Lafite),品質不容置疑,其 Vega-Sicilia Reserva Especial NV (2011 release)更獲得**羅伯特・派克評分 99** 分,試酒會嘉賓更能品嚐獲 Decanter 最高 5 星評分的 Vega Sicilia Unico。
- E. Guigal (法國):由釀酒師Marcel Guigal帶領的法國酒莊憑藉其出產的Côte-Rôtie葡萄酒享譽國際,羅伯特·派克曾表示於多年的試酒生涯中,無人能及Marcel Guigal般對品質的堅持,除Côte-Rôtie外,試酒會嘉賓更可一試獲羅伯特·派克 98 分的 Hermitage Rouge "Ex-Vote" 2006。
- **Tenuta dell'Ornellaia (意大利)**:超級托斯卡尼(Super Tuscan)的代表酒莊,在托斯卡尼風土及氣候特質下,其 **Ornellaia 2009 (羅伯特·派克 97 分)** 盡顯托斯卡尼的精粹,此酒莊亦被譽為全球最重要的酒莊之一。
- Cardinale (美國加州):此酒莊每個年份只生產一種限量的葡萄酒,令此品牌更彌足珍貴,愛酒人士可於今次試酒會品嚐獲羅伯特·派克 96 分的 Cardinale Cabernet Sauvignon 2008。
- Leeuwin Estate(澳洲):愛酒人士可鑑賞酒莊的代表作 Art Series Chardonnay, 酒評家 James Halliday 曾評此為澳洲霞多麗 (Chardonnay)最佳代表。

The Wine Gallery by ASC Fine Wines 舉辦的「World Wine Tour by the Wine Gallery」將於 11 月 10 日(星期六)上午 11 時至下午 1 時於灣仔會議展覽中心 3E 展覽廳大堂頂級佳釀試酒室舉行,門票現以 HK\$500 發售,名額有限,先到先得。「佳釀試酒會」的嘉賓更可憑票於當日參觀香港國際美酒展。

## Key Highlights 重點推介

Producer 酒莊	Wine 酒名	Rating* 評分
Vega Sicilia	Vega Sicilia	RP 99
(Ribera del Duero,	Reserva Especial NV	
Spain)	(2011 release)	
Vega Sicilia	Vega Sicilia	RP 95
(Ribera del Duero,	Unico 2002	Decanter 5 Stars
Spain)		
Vega Sicilia	Vega Sicilia	RP 91
(Ribera del Duero,	Valbuena 2006	
Spain)		
E.Guigal	Hermitage Rouge "Ex-	RP 98
(Côte Du Rhône,	Voto" 2006	WS 94
France)		
E.Guigal	Condrieu	RP 96
(Côte Du Rhône,	La Doriane 2009	WS 93
France)		
E.Guigal	Hermitage Blanc	RP 93+
(Côte Du Rhône,	"ExVoto" 2007	WS 95
France)		
E.Guigal	Côte Rôtie	RP 93
(Côte Du Rhône,	Château D'Ampuis 2007	WS 95
France)		
E.Guigal	Saint Joseph	RP 93
(Côte Du Rhône,	Les Vignes de L'Hospice	WS 93
France)	(Monopoly) 2007	
E.Guigal		RP 90
(Côte Du Rhône,	Saint Joseph Rouge 2009	WS 91
France)		
Tenuta dell'Ornellaia	Ornellaia 2009	RP 97
(Bolgheri, Italy)		
Tenuta dell'Ornellaia	Le Serre Nuove 2010	RP 91-93
(Bolgheri, Italy)		
Tenuta dell'Ornellaia	Le Volte 2010	RP 90
(Bolgheri, Italy)		
Leeuwin Estate	Art Series	WS 96
(Margaret River,	Chardonnay "Stelvin Seal"	
Australia)	2009	
Leeuwin Estate	Art Series	Decanter 5 Stars
(Margaret River,	Cabernet Sauvignon 2008	
Australia)		
Leeuwin Estate	Art Series Riesling	RP 90

(Margaret River, Australia)	"Stelvin Seal" 2010	
Cardinale	Cardinale	RP 96
(Napa Valley,	Cabernet Sauvignon 2008	
California)		

<sup>\*</sup> Remarks 備註: RP = Robert Parker; WS = Wine Spectator; WA = Wine Advocate